
 
 

Zagreb,10.travnja 2022.godine 

Broj: 109-1/2021 

 

 

                                                

                                            - PREDSTAVNICIMA U SKUPŠTINI 

- ŽUPANIJSKIM BOĆARSKIM SAVEZIMA 

 

 

Z A P I S N I K 

 

 

S REDOVNE SJEDNICE SKUPŠTINE  

ODRŽANE 10.TRAVNJA 2022. GODINE  

U POREČU, HOTEL PARENTIUM 

 

 

NAZOČNI ČL.  

SKUPŠTINE: 

 

 

 

 

 

 

 

1. Ivan Matekalo (Brodsko-posavska županija) 

2. Denis Peršić, 3. Kristijan Klarić, 4. Lado Lačen - zamjenski za 

Dražena Puniša, 5. Neven Laković (Istarska županija); 6. Krešo 

Troskot 7. Jakov Čović (Osječko-baranjska županija); 8. Ivan Sušanj, 9. 

Damir Jasić – zamjenski za Sandra Gulju  10. Franko Karlović – 

zamjenski za Nikol Marelju-Bošnjak, 11. Davor Zubović – zamjenski za 

Miljenka Butkovića (Primorsko-goranska županija);  12. Miro Jukić 

13.Matejas Jozipović 14. Ivo Topić – zamjenski za Sinišu Stipića 

(Splitsko-dalmatinska županija); 15. Branko Pranjić, 16. Igor Banovac 

(Vukovarsko-srijemska županija); 17. Željko Sabalić 18. Tomislav 

Ćurko (Zadarska županija); 19. Miho Fiorović, 20. Lari Delo Batinić  

21. Mario Sršen (Dubrovačko-neretvanska županija); 22. Davor 

Perica, 23. Denis Kapural – zamjenski za Daria Gracina (Grad Zagreb) 

 

OSTALI NAZOČNI: Lukrecija Zanki - Glavna tajnica HBS-a, Lucijan Ujčić – predsjednik 

Nadzornog odbora, Loris Matković – predsjednik Komisije za akte, Filip 

Matijašić – predsjednik Komisije sportaša i Teo Zanki 
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AD 0 – IZBOR ZAPISNIČARA, OVJEROVITELJA ZAPISNIKA (2 ČLANA) I KOMISIJE ZA VERIFIKACIJU 

MANDATA (3 ČLANA) 

 

Predsjednik je predložio Glavnu tajnicu za zapisničara što je jednoglasno prihvaćeno. 

Predsjednik je predložio Denisa Kapurala i Branka Pranjića za ovjerovitelje zapisnika što je 

jednoglasno prihvaćeno. 

Predsjednik je za Komisiju za verifikaciju mandata predložio Željka Sabalića, Damira Jasića i 

Kristijana Klarića što  je prihvaćeno većinom glasova (1 PROTIV).  

Kristijan Klarić  je, u ime  Komisije za verifikaciju mandata, nakon pregleda punomoći, potvrdio da je 

na sjednici prisutno 23 od mogućih 28 predstavnika, među kojima je pet (5) zamjenskih predstavnika. 

Predsjednik je po izvješću Komisije za verifikaciju mandata potvrdio da su sve odluke ove 

Skupštine pravovaljane. 

 

AD 1  PRIHVAĆANJE DNEVNOG REDA 

 

Predsjednik je predložio  

DNEVNI RED 

0. Izbor zapisničara, ovjerovitelja zapisnika (2 člana) i Komisije za verifikaciju mandata (3 člana)  

 I.  IZVJEŠTAJNI DIO SJEDNICE  

1. Prihvaćanje dnevnog reda  

2. Prihvaćanje zapisnika sa sjednice Skupštine održane 19.prosinca 2021. godine  

3. Prihvaćanje izvještaja o radu tijela i komisija HBS-a u 2021. godini  

3.1. Izvješće predsjednika saveza HBS-a (T. Ćurko)  

3.2. Izvješće Nadzornog odbora   

3.3. Financijsko izvješće za 2021. godinu (L.Zanki)  

3.4. Izvješća o aktivnostima reprezentacija  

3.4.1. Izvješće izbornika seniorske reprezentacije (J. Maglić)  

3.4.2. Izvješće izbornika ženske reprezentacije (R. Grižančić)  

3.4.3. Izvješće izbornika reprezentacije do 23 godine (V. Matetić)  

3.4.4. Izvješće izbornika reprezentacije do 18 godina (Č.Vukelić)  

  

3.5. Izvješće Disciplinskog suca (M. Batur i B.Jurada)  

3.6. Izvješće predstavnika HBS-a u HOO-u (T. Ćurko)  

3.7. Izvješće predstavnika u međunarodnim boćarskim federacijama (T.Ćurko i D.Peršić 

3.8. Izvješća o radu komisija Izvršnog odbora 

3.8.1. Izvješće predsjednika Sportske komisije (D.Blečić)  

3.8.2. Izvješće predsjednika Zbora sudaca (B. Nadenić)  

3.8.3. Izvješće predsjednika Komisije za akte (L. Matković) 

3.8.4.  Izvješće Komisije za izbor najboljih igrača/ica (Č.Vukelić) 
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II.          IZBORNI DIO SJEDNICE 

4. Izbor člana Izvršnog odbora (po ostavci Dražena Puniša) 

5. Izbor zamjenskih članova Nadzornog odbora (čl.73 Statuta) 

III.          PLANSKI DIO SJEDNICE 

   

6. Prijedlog izmjena i dopuna Financijskog plana za 2022.godinu  

7. Stavljanje van snage:  

7.1. Pravilnika o organizaciji boćarskih sudaca (broj: 247/2010) 

7.2. Pravilnik o registraciji igrača i boćarskih udruga (broj: 124/2018) 

7.3. Pravilnik o članarinama (broj: 264/2016) 

8. Prijedlog Pravilnika o radu i organizaciji boćarskih sudaca 

9. Prijedlog povećanja sudačke naknade 

10. Prijedlog Pravilnika o registraciji HBS-a 

11. Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o državnim reprezentacijama 

12. Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o natjecanju HBS-a  

13. Razno  

Na upit Predsjednika ima li tko prijedlog izmjena i dopuna dnevnog reda s prijedlozima su se javili  

I.Sušanj i M.Fiorović. 

I.Sušanj skreće pažnju na točku 7.dnevnog reda, ako se pravilnici maknu van snage, a iz bilo kog razloga 

se ne donesu novi, ostajemo bez pravilnika. Predlaže da se točka 7 skine s dnevnog reda, jer prilikom 

usvajanja svakog novog pravilnika navedeno je da prestaju važiti prethodni pravilnici koji pokrivaju 

određenu tematiku. 

I.Sušanj predlaže da se točka Prijedlog povećanja sudačke naknade stavi ispred točke Prijedloga 

Pravilnika o radu i organizaciji boćarskih sudaca. 

M.Fiorović pita zašto nije uvršten u dnevni red zahtjev BS Dubrovačko-neretvanske županije? 

M.Jozipović pita zašto taj zahtjev BS DNŽ koji je poslan prije mjesec dana već nije uvršten u dnevni red, 

već se sad mora o njemu raspravljati te predlaže točku za uvrštenje u dnevni red -  svrsihodnost završnice 

Super HBL-e  jer kako to da klub koji je sudionik završnice može biti i organizator završnice? 

Predsjednik po pitanju zahtjeva BS DNŽ potvrđuje da su oni prije nekog vremena poslali zahtjev za 

izvanrednu Skupštinu, a tjedan dana prije održavanja sjednice kada su poslali zahtjev za uvrštenjem u 

dnevni red materijali su veće bili poslani te im je usmeno potvrdio da će se o temi raspravljati pod 

točkom Razno. 

Predsjednik što se tiče upita M.Jozipovića odgovara da Skupština ne ulazi u ingerenciju IO-a i obrnuto, 

a propozicije završnice spadaju u nadležnost Izvršnog odbora. 

 

Predsjednik je stavio na glasanje dnevni red s predloženim izmjenama i dopunama: 

 

- briše se s dnevnog reda točka 7 Stavljanje van snage:  Pravilnika o organizaciji boćarskih sudaca 

(broj: 247/2010), Pravilnik o registraciji igrača i boćarskih udruga (broj: 124/2018) Pravilnik o 

članarinama (broj: 264/2016) 

- Prijedlog povećanja sudačke članarine prebacuje se ispred točke Prijedlog Pravilnika o radu i 

organizaciji boćarskih sudaca 

koji je  USVOJEN VEĆINOM GLASOVA (1 PROTIV). 
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AD 2  PRIHVAĆANJE ZAPISNIKA SA SJEDNICE SKUPŠTINE OD 19.PROSINCA 2021. GODINE 

Predsjednik je otvorio raspravu o prihvaćanju Izvješća. 

M.Jozipović navodi da u zapisniku nije konstatirano da je u pauzi između dva kruga glasanja za 

predsjednika Saveza jedan od kandidata u prostoriji do dvorane imao interne konzultacije s 21 osobom 

koje su bile na sjednici. 

B.Pranjić navodi da nije bilo u prostoriji do dvorane već u hodniku. 

I.Banovac traži da uđe u zapisnik da se po povratku s WC-a zaustavio u hodniku. 

I.Sušanj predlaže da se glasa o prijedlogu dopune zapisnika. 

Prijedlog da se unese dopuna M.Jozipovića u zapisnik sa sjednice od 19.12.2021.godine prihvaćen je 

VEĆINOM GLASOVA. (OD 22 PRISUTNA PREDSTAVNIKA U DVORANI, 13 ZA I 9 SUZDRŽANIH) 

Izvješće sa sjednice Skupštine od 19.prosinca 2021.godine s tekstom dopune - u pauzi između 

dva kruga glasanja za predsjednika Saveza jedan od kandidata imao je interne konzultacije s 21 

osobom koje su bile na sjednici – prihvaćen je VEĆINOM GLASOVA (OD 23 PRISUTNA PREDSTAVNIKA 

U DVORANI 21 ZA, 1 PROTIV I 1 SUZDRŽAN). 

 

AD 3   PRIHVAĆANJE IZVJEŠĆA O RADU TIJELA I KOMISIJA HBS-A U 2021.GODINI 
 

 
3.1. Izvješće predsjednika saveza HBS-a (T.Ćurko) 

 
Predsjednik navodi da je u materijalima Izvješće T.Ćurka za razdoblje od travnja do izborne sjednice 
19.12.2021.godine.   

Izvješće T.Ćurka PRIHVAĆENO JE VEĆINOM GLASOVA (17 ZA, 1 PROTIV I 2 SUZDRŽANA GLASA). 

 

3.2. Izvješće Nadzornog odbora 

Izvješće Nadzornog odbora za 2021.godinu PRIHVAĆENO JE VEĆINOM GLASOVA (22 ZA I 1 PROTIV). 

 

3.3.  Financijsko izvješće za 2021. godinu (L.Zanki) 

M.Jozipovića smatra da je sramota da nemamo sponzora, postavlja pitanje koliko iznose donacije i 

sponzorstva u 2021.godini? 

Glavna tajnica iznosi podatak da se iznos od 15.020,00 kn odnosi na donaciju iz FIB-e, a iznos od 

2.605,75 kn na donaciju FEB-e.  

K.Klarić – IBS u 2021.godini nije dobio ništa za organizaciju PH juniori. Glavna tajnica potvrđuje da iz 

IBS-a nisu dobili nikakav zahtjev za sufinanciranje PH, a prijašnjih godina klubovima tj. nositeljima 

organizacije PH za juniore ili kadete iz IBS sredstva su bila uredno isplaćena. 

K.Klarić predlaže da se definira koliko košta koje prvenstvo i što HBS može dati organizatoru, a ne da 

HBS traži da se jave organizatori i onda im se nešto plati i ako im se plati. Nadalje predlaže da kada se 

šalje poziv za organizaciju nekog prvenstva da se pošalju i uvjeti za organizaciju. 

 

Financijsko izvješće za 2021.godinu PRIHVAĆENO VEĆINOM GLASOVA (14 ZA, 4 PROTIV I 5 

SUZDRŽANIH GLASOVA). 

 

 

Prilog 1 – Financijsko izvješće za 2021.godinu 
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         3.4. Izvješća o aktivnostima reprezentacija 
 

               3.4.1. Izvješće izbornika seniorske reprezentacije (J.Maglić) 

 

I.Sušanj smatra da format izvješća seniorske reprezentacije nije prihvatljiv. 

Glavna tajnica potvrđuje da je svim izbornicima poslana ista tablica za popunjavanje kako bi 

dostavljena izvješća bila u istom formatu, no izbornik J.Maglić svoje izvješće dostavio je poruci e-pošte i 

nije ga htio mijenjati ni nakon nekoliko telefonskih poziva. 

Izvješće J.Maglića je prihvaćeno VEĆINOM GLASOVA (13 ZA, 5 PROTIV I 5 SUZDRŽANIH). 

 

              3.4.2. Izvješće izbornika ženske reprezentacije (R. Grižančić) 

 

Izvješće R.Grižančića JEDNOGLASNO PRIHVAĆENO. 

 

              3.4.3. Izvješće izbornika reprezentacije do 23 godine (V.Matetića) 

 

Izvješće V.Matetića JEDNOGLASNO PRIHVAĆENO. 

 

             3.4.4. Izvješće izbornika reprezentacije do 18 godina (Č.Vukelić) 

 

Izvješće Č.Vukelića JEDNOGLASNO PRIHVAĆENO  

 

       3.5.  Izvješće Disciplinskog suca (M.Batur i B.Jurada) 

Predsjednik je otvorio raspravu o izvješću Disciplinskog suca koje su zajedno sastavili M.Batur i 

B.Jurada. 

M.Jozipović – Disciplinski sudac samo izvršava što ono što kaže Izvršni odbor. Ne slaže se s takvim 

funkcioniranjem, neka onda IO preuzme ulogu disciplinskog tijela. Smisao kažnjavanja je uprihodovanje 

što više kazni, neka kazne budu u suspenziji igranja utakmica. 

M.Jukić – BK Otok, ni krivi ni dužan trpi posljedice istupa svojih pojedinaca čak i kada klub ne stoji iza 

takvog ponašanja. Slažem se s M.Jozipovićem da IO javno kaže da su to njihove, a ne odluke Disciplinskog 

suca. 

K.Troskot – govori u ime BK Sveti Luka iz Josipovca o odluci u disciplinskom postupku protiv M.Babića. 

Smatra da u tom disciplinskom postupku nije poštovana procedura. Disciplinsku prijavu podnijela je 

osoba koja je u izravnom sukobu interesa. Ni jedan od klubova sudionika spornog susreta nije podnio 

prijavu, ništa nije odrađeno po Disciplinskom pravilniku. Moli pojašnjenje Disciplinskog suca. 

K Klarić daje prijedlog da Disciplinski sudac mora biti prisutan na sjednici Skupštine.  

K.Klarić traži da se prvo glasa o tome može li njegov prijedlog biti uvršten na dnevni red. 

T.Ćurko ponavlja da su svi pozvani i da su za sve prethodne sjednice bili upućivani pozivi, ne može se 

nikome staviti u obvezu dolazak na sjednicu. 

L.Matković smatra da bi bilo dobro da je Disciplinski sudac tu, ali ako nije, Skupština može odrediti neki 

rok u kojem se treba dostaviti objašnjenje po nekom izvješću. 

K.Klarić podsjeća da nitko nije u Skupštini po sili, ako je netko prihvatio neku funkciju, trebao bi doći 

na Skupštinu koja ga je potvrdila. 

M.Jozipović pita koliko plaćamo Disciplinskog suca? Njegova obveza je da dođe jer ga Savez plaća. 
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Predsjednik potvrđuje da godišnja naknada za Disciplinskog suca iznosi 3.500,00 kn neto. 

K.Troskot pita je li se netko ispričao za  izostanak s ove sjednice? 

Glavna tajnica potvrđuje da su se ispričali Č.Vukelić, V.Matetić, R.Grižančić i B.Jurada. 

M.Jukić smatra da bi trebalo taksativno navesti koji izostanci sa sjednice Skupštine se mogu opravdati, 

tj. što je to opravdani izostanak. 

Predsjednik ponavlja da se svim osobama koje podnose izvješće Skupštini mora uputiti pravovremeni 

poziv za sjednicu, u slučaju nedolaska moraju opravdati izostanak. 

Zajedničko izvješće Disciplinskog suca PRIHVAĆENO JE VEĆINOM GLASOVA (12 ZA, 10 PROTIV I 1 

SUZDRŽAN). 

 

       3.6.   Izvješće predstavnika HBS-a u HOO-u (T.Ćurko) 

 

Izvješće T.Ćurka PRIHVAĆENO JE VEĆINOM GLASOVA (12 ZA, 4 PROTIV I 7 SUZDRŽANIH). 

       3.7. Izvješće predstavnika HBS-a međunarodnim tijelima  

M.Jozipović postavlja pitanje prisutnima što misle o situaciji kada igrač u subotu igra za hrvatski klub, 

u sljedeću subotu igra za klub druge države, a subotu nakon toga nastupi ponovo za hrvatski klub? 

Smatra da to nije normalno i da su za to zaslužni D.Peršić i T.Ćurko.  

Uz riječi „ne mogu vas više gledati, idem ća“ napušta sjednicu. 

D.Peršić na iznesenu tvrdnju M.Jozipovića daje objašnjenje, da je za nastup igrača u kvalifikacijskim 

susretima Kupa europskih prvaka klubovima iz tzv.“malih federacija“ omogućeno da mogu pojačati 

ekipe i posuditi po 1 igrača iz druge federacije. 

Izvješće predstavnika HBS-a u međunarodnim tijelima PRIHVAĆENO VEĆINOM GLASOVA (18 ZA I 3 

SUZDRŽANA). 

 

3.8. Izvješća o radu komisija Izvršnog odbora 

 

3.8.1. Izvješće predsjednika Sportske komisije 

Izvješće Sportske komisije usvojeno je VEĆINOM GLASOVA (16 ZA, 3 SUZDRŽANA) 

 

3.8.2. Izvješće predsjednika Zbora sudaca 

 

Izvješće predsjednika Zbora sudaca USVOJENO JE VEĆINOM GLASOVA (19 ZA, 1 SUZDRŽAN) 

 

3.8.3. Izvješće predsjednika Komisije za akte (L.Matković) 

Izvješće predsjednika Komisije za akte PRIHVAĆENO JE JEDNOGLASNO. 

3.8.4. Izvješće Komisije za izbor najboljih igrača i igračica 

I.Sušanj skreće pažnju da je malo nespretno što je Komisija za izbor najboljih igrača i igračica dvočlana 

zbog situacija ako članovi imaju oprečne prijedloge. 
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NAJBOLJI IGRAČI I IGRAČICE ZA 2021.GODINU: 

- IVAN NAČINOVIĆ – NAJBOLJI KADET U 2021.GODINI 

- FILIP KLARIĆ – NAJBOLJI JUNIOR U 2021.GODINI 

- DORA FUĆAK – NAJBOLJA JUNIORKA U 2021.GODINI 

- KARLO ŠABAN – NAJBOLJI IGRAČ DO 23 GODINE U 2021.GODINI 

- RIA VOJKOVIĆ – NAJBOLJA SENIORKA U 2021.GODINI 

- MARIN ĆUBELA – NAJBOLJI SENIOR U 2021.GODINI 

- ANA JUGINOVIĆ – NAJBOLJA RAFFA RAFFA BOĆARICA U 2021.GODINI 

- DUJE PIRIĆ – NAJBOLJI RAFFA BOĆAR U 2021.GODINI 

- KRISTINA VUKOŠIĆ POPOV – NAJBOLJA PETANKA BOĆARICA U 2021.GODINI 

- KREŠIMIR IVANČEVIĆ – NAJBOLJI PETANKA BOĆAR U 2021.GODINI 

 

Izvješće Komisije za izbor najboljih igrača i igračica JEDNOGLASNO JE PRIHVAĆENO. 

 

Napomena: uručenje priznanja najboljim boćaricama i boćarima za 2020. i 2021. godinu te osvajačima 

svjetskih i državnih rekorda održat će se tijekom pauze finalnog susreta Završnice Super HBL-e. 

 

II.          IZBORNI DIO SJEDNICE 

        AD 4 IZBOR ČLANA IZVRŠNOG ODBORA (po ostavci Dražena Puniša) 

Predsjednik je podsjetio prisutne da je Dražen Puniš prihvatio imenovanje za izbornika reprezentacije 

do 23 godine i da je stavio mandata člana IO-a na raspolaganje. 

JEDNOGLASNO je potvrđena ostavka D.Puniša na mjesto člana IO-a. 

Predsjednik predlaže Luku Gracina za novog člana Izvršnog odbora i ukratko ga predstavlja 

predstavnicima. L.Gracin povjerenik je nekoliko HB liga (Super HBL, 1 HBL sjever i jug, 1.HPL), član 

Sportske komisije i sudac. 

Pristupilo se tajnom glasanju, Izborna komisija potvrdila je 22 listića, prozivala predstavnike koji su 

preuzimali listić i zaokružili jedan od ponuđenih odgovora uz ime L.Gracina (ZA ili PROTIV). 

Po završetku glasanja Izborna komisija je potvrdila da je LUKA GRACIN izabran za ČLANA IZVRŠNOG 

ODBORA VEĆINOM GLASOVA (18 ZA, 3 PROTIV I 1 NEVAŽEĆI LISTIĆ). 

 

AD 5 IZBOR ZAMJENSKIH ČLANOVA NADZORNOG ODBORA (čl.73 Statuta) 

Na sjednici Skupštine održanoj 19.prosinca 2021.godine nisu izabrani zamjenski članovi Nadzornog 

odbora pa je Predsjednik pozvao predstavnike da iznesu prijedloge. 

I.Sušanj u ime BS Primorsko-goranske županije predlaže Sanjina Linića, predsjednika NO-a BS PGŽ-e, 

dugogodišnjeg člana Skupštine HBS-a i bivšeg tajnika BS PGŽ-e. 

Sanjin Linić JEDNOGLASNO je izabran za zamjenskog člana NO-a HBS-a za mandatno razdoblje 

2021. – 2025.  (20 GLASOVA ZA) 

Na sljedećoj sjednici Skupštine bit će izabran još jedan zamjenski član NO-a. 
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III.          PLANSKI DIO SJEDNICE 

   

AD 6  PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA FINANCIJSKOG PLANA ZA 2022.GODINU  

 

Predsjednik otvara raspravu po prijedlogu izmjenu i dopuna Financijskog plana za 2022.godinu koji je 

pripremljen po konačnom računu za 2021.godinu, po unosu potvrđenih iznosa iz HOO-a za redovni  

program, po uvrštenju V.Matetića u Program sufinanciranja rada trenera i po uvrštenju sportaša i 

sportašica, korisnika Razvojnih programa HOO-a. 

I.Sušanj predlaže da u dokumentu izmjena i dopuna bude navedena i izvorna tablica Financijskog plana 

radi usporedbe. 

 

Prijedlog izmjena i dopuna Financijskog plana za 2022.godinu USVOJEN JE VEĆINOM GLASOVA 

(10 ZA I 1 SUZDRŽAN). 

 

Prilog 2 – Financijski plan za 2022.godinu  

 

AD 8  PRIJEDLOG POVEĆANJA SUDAČKE NAKNADE 

 

Predsjednik poziva predstavnike da ozbiljno shvate i podrže prijedlog povećanja iznosa sudačke 

naknade, koji je podržao Izvršni odbor, kako bi podržali rad i doprinos koji sudačka organizacija daje 

sustavu HBS-a. 

Prisutnima se zatim obratio Boris Nadenić, predsjednik Zbora sudaca HBS-a, koji u susjednoj dvorani 

održavaju godišnju Skupštinu Zbora sudaca. 

B.Nadenić podsjetio je da se od 2017.godine, otkad su formirani županijski zborovi sudaca, sudačke 

naknade nisu mijenjale. Za to vrijeme povećana je sudačka članarina sa 40 na 60 kn/godišnje, uvela se 

varijabilna sudačka članarina za sve suce „A“ i „B“ liste (5% od naplaćenih sudački taksi), troškovi goriva 

su se povećali (više od 40%).  

Prijedlog povećanja sudačke naknade: 

1. SUPER LIGA – 340,00 kn 

2. 1.HBL – 320,00 kn 

3. 2.HBL – 280,00 kn 

4. HŽBL – 280,00 kn 

5. HJBL – 1 susret/dan - 220,00 kn;     2 susreta/dan – 280,00 kn 

6. HKBL – 1 susret/dan – 170,00 kn;   2 susreta/dan – 220,00 kn;   3 susreta/dan 280,00 kn 

Nakon kraće rasprave prijedlog povećanja u navedenim iznosima USVOJEN JE VEĆINOM 

GLASOVA (19 ZA I 2 SUZDRŽANA). 

Usvojeni iznosi sudačkih naknada primjenjuju se od natjecateljske sezone 2022./2023. 

 

             AD 9 PRIJEDLOG PRAVILNIKA O RADU I ORGANIZACIJI BOĆARSKIH SUDACA 

Predsjednik otvara raspravu o prijedlogu pravilnika. 

I.Sušanj iznosi amandmane na prijedlog pravilnika: 

- u čl.20 pokraj predlaže dva dopredsjednika dodaje se Zboru sudaca HBS-a. 

- U čl. 21. Umjesto Predsjednika ZS HBS-a bira Izvršni odbor, treba stajati Predsjednik ZS HBS-a predlaže 

ZS HBS-a Izvršni odbor. 

- U čl. 22 briše se potvrđuje dopredsjednike ZS HBS-a 

- U čl. 32 umjesto u dogovoru treba stajati na prijedlog 

- U čl. 42 umjesto ne može treba stajati ne smije 
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- Dodaje se članak 48. 

Danom stupanja na snagu ovog Pravilnika prestaje važiti Pravilnik o organizaciji boćarskih sudaca 

Hrvatskog boćarskog saveza (Ur. br. 247/2010) od 15.10.2010.godine. 

Predloženi amandmani USVOJENI JEDNOGLASNO (21 ZA) 

Pravilnik o radu i organizaciji boćarskih sudaca USVOJEN JE JEDNOGLASNO (21 ZA). 

 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/05/Pravilnik-o-radu-i-organizaciji-

bo%C4%87arskih-sudaca-travanj-2022.pdf 

 

 

AD 10 PRIJEDLOG PRAVILNIKA O REGISTRACIJI HBS-A 

 

L.Matković u ime predlagatelja podsjeća da je po zaključku sa prethodne sjednice Skupštine Pravilnik 

o registraciji ponovo bio stavljen na raspravu i usvajanje.  

K.Klarić ponavlja da je bio protiv održavanja sjednice Skupštine u ovom terminu, smatra da je završnica 

Super HBL-e važnija. U raspravama se brza, dolazi do zamora skupštinara na kraju sjednice i odluke se 

donose brzopleto. Možda bi bilo bolje reći odmah da, ako će se raspravljati bez komentara i bez 

argumenata, ćemo sazvati izvanrednu sjednicu Skupštine samo s ovom temom.  

Smatra da Pravilnik o registraciji i Pravilnik o članarinama moraju biti odvojeni, jer kako se nešto 

mijenja o članarinama, mora se mijenjati cijeli veliki pravilnik. Navodi kako u pravilniku ima mnogo 

nepotrebnih odredbi koje su definirane Statutom HBS-a, županijskim statutima i Zakonom o sportu i 

Zakonom o udrugama. Po njemu, Pravilnik o registraciji treba se baviti situacijama kada D.Peršić, igrač 

BK Vodnjan prelazi u BK Pula, tj. koji su rokovi, obveze i prava igrača i klubova. Predlaže da se o njemu 

ne glasa na ovakav način. 

 

Predsjednik podsjeća da se po ovako predloženom pravilniku već donekle radi od prošle sezone, ako 

ga danas ne prihvatimo ići će na usvajanje na sljedeću sjednicu. 

I.Sušanj potvrđuje da se djelomično slaže s K.Klarićem, ako se nešto mijenja po članarinama, mora se 

mijenjati cijeli pravilnik. 

I.Sušanj iznosi amandmane: 

- u čl.35 umjesto najvišeg ligaškog ranga natjecanja treba pisati u ligu najvišeg ranga 

- u dokumentima Dodatak I i Dodatak II – klub I. lige HBS-a mijenja se u klub najvišeg ranga. 

Amandmani I.Sušnja su prihvaćeni VEĆINOM GLASOVA (17 ZA I 2 SUZDRŽANA). 

 

K.Klarić iznosi amandmane: 

- čl.2 Pravilnika trebalo bi izbaciti – nepotrebno je isticati da su odredbe Pravilnika obvezne za sve 

članove HBS-a jer se to podrazumijeva samo po sebi. 

Amandman K.Klarića nije prihvaćen (4 ZA, 1 PROTIV I 14 SUZDRŽANIH). 

 

K.Klarić izjavljuje da povlači svoje amandmane jer vidi da nema volje među skupštinarima da se odradi 

rasprava po njima kako bi trebalo. 

Predsjednik stavlja na glasanje Pravilnik, rezultati glasanja - 10 ZA, 5 PROTIV I 5 SUZDRŽANIH. 

GLASOM PREDSJEDNIKA PRAVILNIK JE USVOJEN VEĆINOM GLASOVA. 

 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/05/Pravilnik-o-registraciji-travanj-2022.pdf 

 

 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/05/Pravilnik-o-radu-i-organizaciji-bo%C4%87arskih-sudaca-travanj-2022.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/05/Pravilnik-o-radu-i-organizaciji-bo%C4%87arskih-sudaca-travanj-2022.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/05/Pravilnik-o-registraciji-travanj-2022.pdf
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        AD 11 PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA PRAVILNIKA O DRŽAVNIM REPREZENTACIJAMA 

Predsjednik je otvorio raspravu o prijedlogu izmjena i dopuna Pravilnik.. 

I.Sušanj iznosi amandmane: 

-  u čl.4 – nedostaje ženska juniorska reprezentacija 

- u čl. 44 - nedostaje izbornik ženske juniorske reprezentacije 

- u čl. 56 – dodaje se – na izrečenu mandatnu kaznu dopuštena je žalba IO-u 

 

Amandmani I.Sušnja usvojeni su VEĆINOM GLASOVA (18 ZA i 1 PROTIV) 

Izmjene i dopune Pravilnika o državnim reprezentacijama usvojene su VEĆINOM GLASOVA (18 

ZA I 1 PROTIV). 

 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/05/Pravilnik-o-reprezentacijama-travanj-

2022.pdf  

 

 

       AD 12 PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA PRAVILNIKA O NATJECANJU HBS-A 

 

Predsjednik je otvorio raspravu o prijedlogu izmjena i dopuna Pravilnika o natjecanjima. 

Izmjene i dopune Pravilnika o natjecanjima usvojene su većinom glasova (18 ZA i 1 PROTIV). 

 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/05/Pravilnik-o-natjecanjima-travanj-2022.pdf 

 

 

      AD 13 RAZNO 

 

Dopis BS Dubrovačko-neretvanske županije 

 

M.Fiorović izlaže zahtjeve i stavove BS DNŽ-e po pitanju odigravanja i termina održavanja kvalifikacija 

za novu sezonu. Stav BS DNŽ-e je da prvak 1.HBL – jug ide u viši rang natjecanja bez kvalifikacija, a ako 

ipak mora igrati kvalifikacije da se omogući BK Hajduk Rašica da se kvalifikacije igraju poslije 15.srpnja 

(po povratku igrača iz Crne Gore). 

Smatraju da je HBS, kao jedan od osnivača ABC konfederacije, mogao pretpostaviti da će igrači iz Crne 

Gore koji igraju u klubovima u BS DNŽ-e po završetku hrvatskih liga otići i nastupati u ligama u Crnoj 

Gori koji igraju sustav proljeće-ljeto, usvojenim datumima kvalifikacija onemogućena im je nesmetana 

registracija u HBS i BS CG. 

L.Delo smatra da ako se kvalifikacije moraju igrati, neka ih igraju prvaci 1.HBL- jug i 1.HBL-sjever za 

Super ligu. 

Predsjednik je potvrdio da je njihov dopis proučio i iznosi odgovore po navedenim zahtjevima, a koji 

su u skladu s važećim aktima: 

- Datum kvalifikacija određen je Kalendarom natjecanja HBS-a 

- Kvalifikacije se igraju unutar tekuće natjecateljske sezone. 

- Igrači koji su uzeli brisovnicu za odlazak u Crnu Goru, svoja prava i registraciju u HBS-u mogu 

konzumirati u novoj natjecateljskoj sezoni 

- ABC konfederacija je neformalna boćarska organizacija bez obvezujućih prava i pravilnika za 

igrače 

- Propozicije lige usvojene su u travnju 2021.godine, bilo je i više nego dovoljno vremena da se po 

ovoj temi raspravlja, zašto je zahtjev poslan u zadnji tren? 

 

https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/05/Pravilnik-o-reprezentacijama-travanj-2022.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/05/Pravilnik-o-reprezentacijama-travanj-2022.pdf
https://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2022/05/Pravilnik-o-natjecanjima-travanj-2022.pdf
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- Upravo po prijedlogu klubova s juga usvojen je kalendar igranja u 1.HBL jug kao u Super ligi. 

- Promjena sustava na koju se referira BS DNŽ-e, usvojen je na sjednici Skupštine u srpnju 

2020.godine., HBS je dobio suglasnost HOO-a i tadašnjeg Središnjeg državnog ureda za sport. 

- Nema prostora da se donese odluka kakvu želi BS DNŽ, a da se ne povrijede odredbe Statuta ili 

pravilnike. 

- Ako se usvoji prijedlog BK Hajduk Rašica onda svoj prijedlog mogu poslati npr. BK Marinići ili 

BK Otok. 

- Ako bilo koja članica HBS-a nije zadovoljna pravilnicima, postoje procedure kako se oni 

mijenjaju i usvajaju novi. 

 

I.Sušanj komentira da razumije sa sportske strane zahtjev BS DNŽ-e, jer klub koji je završio natjecanje 

(BK Hajduk Rašica) mora čekati tri mjeseca na igranje kvalifikacija, bez treninga. Možda se o tome 

trebalo voditi računa prilikom izrade kalendara sezone. 

 

M.Jukić iznosi iskustva BS SDŽ-e u organizaciji međuškolskog boćarskog  natjecanju za djecu u 

osnovnim školama. Na natjecanje je sudjelovalo 9 školskih ekipa u kategoriji dječaka i 4 ekipe u 

kategoriji djevojčice. Prijedlog je da se uskoro pokuša održati i međužupanijsko školsko natjecanje, u 

kontaktu je s kolegama iz BS DNŽ-e, ali poziva i ostale županijske saveze i sve koji su zainteresirani da 

mu se jave ako ih zanima uvid u ovaj projekt. Ostvarena je suradnja sa Savezom školskog sporta u SDŽ, 

nudi se mogućnost da se boćanje uvrsti u program Školskog sportskog saveza (uvjet je provođenje 

projekta kontinuirano 3 godine u barem 10 osnovnih škola). 

Predsjednik je pohvalio i čestitao M.Jukiću na projektu i iskustvu koje su spremni podijeliti s ostalim 

savezima. Potvrđuje da će Savez podržavati i dalje projekte za rad s mladima i pokušavati naći model da 

se takvi projekti i financijski podrže. 

 

Predsjednik je na kraju zahvalio prisutnima na sudjelovanju u radu Skupštine. 

 

Sjednica je započela s radom u 9.30, a završila u 13.15 sati. 

 

Zapisničar: 

Lukrecija Zanki 

 

Ovjerovitelji izvješća: 

 

 

1. Denis Kapural                           __________________________________________________ 

 

 

 

2. Branko Pranjić                            __________________________________________________ 

 

 

 

 Predsjednik Hrvatskog boćarskog saveza 

Denis Peršić 

 

Prilozi: 

- Prilog 1 – Financijsko izvješće za 2021. godinu 

- Prilog 2 – Izmjene i dopune Financijskog plana za 2022. godinu 


